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RRM.0012.4.7.2025 

Protokół 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego Rady Miejskiej 

we Wschowie 

z dnia 8 stycznia 2025 r. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Radny Władysław Brzechwa. 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Sprawozdanie z działalności komisji w 2024 r. 

2. Plan pracy komisji na 2025 r. 

3. Wolne wnioski. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Radni - członkowie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

zgodnie z listą obecności. 

 

Przewodniczący Komisji Radny Władysław Brzechwa powitał wszystkich zebranych  

i przedstawił plan omawianych tematów bieżącej komisji. 

 

Ad. 1. Przewodniczący Komisji Radny Władysław Brzechwa odczytał treść sprawozdania  

z działalności komisji w 2024 r. i zapytał o ewentualne uwagi. 

 

Radni przeprowadzili głosowanie w sprawie przyjęcia sprawozdania.  

Wyniki głosowania: 

Za: 7 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 
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Ad. 2. Przewodniczący Komisji Władysław Brzechwa odczytał plan pracy komisji  

w 2025 r. 

Radny Tadeusz Sobczuk zaproponował dopisanie punktu 12. w brzmieniu: sprawy 

bieżące. Radni przychylili się do wniosku Radnego. 

Radni przeprowadzili głosowanie w sprawie przyjęcia planu pracy komisji.  

 

Wyniki głosowania: 

Za: 7 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Plan pracy na 2025 rok został przyjęty. 

 

Ad. 3. Wolne wnioski. 

Radny Tomasz Ratajczak zawnioskował o zaproszenie na posiedzenie komisji Zastępcy 

Burmistrza Marka Kraśnego i złożenie wyjaśnień w sprawie prac prowadzonych na drodze 

przy ulicy Klonowej. 

Podjęto dyskusję na temat jakości wykonanej pracy i zastosowanego materiału. 

Przewodniczący Komisji Władysław Brzechwa powiedział, że na poprzedniej komisji Bur-

mistrz zapewniał o wykonaniu prac do świąt Bożego Narodzenia. 

Zastępca Burmistrza Marek Kraśny odniósł się do wypowiedzi Radnego. 

Przewodniczący Komisji Władysław Brzechwa poprosił, by poinformowano komisję kiedy 

będą prowadzone prace.  

 

Przewodniczący Komisji Władysław Brzechwa podziękował Radnym za obecność  

i zakończył posiedzenie. 

 

Przewodniczący Komisji 

/-/  Władysław Brzechwa 

Protokołowała: 

Anna Safiańczuk 

Starszy inspektor ds. Obsługi Rady Miejskiej 


